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Skolebestyrelsesmøde  
 

Sydskolen mandag d. 12/12 kl. 18.30/19 – 20.30 på Sæby skole 
 

 Referatet skrives i denne blok under 

den tekst som uddyber punktet. 

Kl. 18.30 For interesserede er der 
rundvisning på skolen. 

Rundvisning på Sæby skole 

Deltagere (skrives på ved mødet). 
 
 

Henrik Johansen (skoleleder)  

Chris Kramme (skoleafdelingsleder) (afbud)  

Kristine Wesley Agerskov (skoleafdelingsleder)  

Tim Terkelsen (skoleafdelingsleder) 

Søren Hejgaard (Skoleafdelingsleder) 

Dorthe Petersen (medarbejderrepræsentant) 

Ulla Winther (medarbejderrepræsentant) 

Heidi B. Thomsen (medarbejderrepræsentant) 

 

Forældrerepræsentanter: 

Henrik Møller Mellergaard  

Annette Nielsen  

Ida Østergaard  

Iben Helbo 

Lene Nielsen  

Betina Munk  

Natasja Schebye Kolind (afbud) 

 

1) 
Kl. 19 
Godkendelse af dagsorden. 
Punkter til eventuelt. 
 

 
Dagsorden godkendt 

2) 
Nyt fra hver skole. 
Ca. 5 – 7 min. fra hver skole.  
 
 
 

Stensnæsskolen: 
Ungdomsklub er flyttet ind på skolen og det har 
været en god proces. 
Skolepatrulje er igangsat med 6.kl. elever, og det 
fungerer godt. Der er et ønske om, at der kommer 
bedre belysning ved overgangen. 
 
Sæby Skole: 
Der har været afholdt ”mød din folkeskole” for 
forældre til kommende skolebørn. Der var et rigtig 
fint fremmøde, så dagen vil blive gentaget til 
næste skoleår. 
Der er igangsat en god overgangsproces med 
børnehaverne. 
Mellemform på skolen er kommet godt i gang. 
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Sæbygårdskolen: 
Proces med mellemform er igangsat. 

3) Principper for lejrskole. 
 
Vi ønsker at ændre længden på lejrskolen, 
så eleverne i 8. klasse er afsted mandag – 
torsdag.  
Se bilag. Det bliver gældende fra næste 
skoleår. 
 
 

Der er et ønske fra skolelederen om, at fastholde 
princip for hytteture/skolerejser, med den 
ændring, at skolerejser reduceres fra 5 til 4 dage, 
altså mandag-torsdag. Dette for at skabe et større 
økonomisk råderum til at drive skole generelt. 
 
Det besluttes ved afstemning, at der reduceres til 
4 dage, mandag-torsdag.  
Princip revideres af ledelsen og vedtages i 
bestyrelsen til næstkommende møde. 

4) Økonomi. 

 

Der er vedhæftet bilag. 

 

På nuværende er økonomien i balance for 2024 
for Sydskolen, såfremt vi ikke trækker merforbrug 
for 2023 med i nyt budgetår. 

5) 
Dialogmødet med det politiske udvalg. 

 
Opsamling fra mødet. 

Børne- og ungdomsudvalget kigger ind i, at skulle 
finde yderligere 10 millioner indenfor egen 
ramme. Dette skyldes en forventes merforbrug på 
familieafdelingen, samt en forhøjning af budget til 
minimumsnormering på dagtilbud.   

6) Evt.  

7)  
Skolebestyrelseskursus. 
Vi skal i gang kl. 19.30, så vi har travlt. 

Kurset blev afholdt efter planen 

 
 


